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Saksliste 

 

V-Sak 10/19 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 31. januar 2018  

 Referat og innkalling godkjent. 

V-Sak 11/19  Tilsettinger på ITA 

o Tilsetting av Jane Luu i 20% stilling som Professor II i samarbeid med Institutt for Geofag 

 

Lilje orienterte om ønske om å ansette Jane Luu i 3 år som professor II i 20% stilling. Lilje mente 

at ansettelse av henne i slik stilling ville kunne være med på å øke samarbeidet mellom ITA og 

Geofag. For Jane Luu vil dette gi henne tilgang til NOT og muligheten til å øke samarbeidet med 

blant annet Stephanie Werner.  

ITA innstiller på at Jane Luu tilsettes i professor II stilling i 20% stilling med fordeling av lønnen 

10% til henholdsvis Geofag og ITA i 3 år. 

o Nye Stipendiater, Postdoktorer og teknisk-administrative ved ITA 

- Faste teknisk-administrative stillinger: 

Agnes Midttun er tilsatt som studie- og administrasjonskonsulent i et års vikariat for Lill 

Theodorsen som har permisjon 

Mikolaj Szydlarski  og Anna Blechingberg er ansatte  som vitenskapelige programmerere i 

RoCS. Mikolaj hadde oppstart 1. juni og Anna har oppstart 1.1.2020.  
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- Faste vitenskapeligansatte: Tiltredelser og permisjoner 

Claudia Cicone tiltrer 1. sept. 

Viggo Hansteen har søkt og fått innvilget 75% permisjon i 1 år for å jobbe ved  Locheed 

Martin Solar and Astrophysical Laboratory. 

Boris Gulliksen har fått opprykk til professor og skal ha 1 år forskningsfri ved Lockheed 

Martin Solar and Astrophysical Laboratory fra august 

Hans A. Winter tiltrådte 1. april. 

- Stipendiater 

Instituttet har utlyst 8 stipendiatstillinger; 4 i Solfysikk og 4 i kosmologi og ekstragalaktisk 

astrofysikk.  

Renate Mauland  og Daniel Herman har takket ja, avventer svar fra de resterende. Regner 

med at alle 8 stillingene blir besatt.  

- Midlertidige:  

Ismael Ferrero er ansatt som postdok på Euclid. Oppstart 1. sept.  

Nancy Narang er ansatt på RoCs og begynner 1. januar 2020 

Under ansettelse på Svens forskningsprosjekt 

Eirik Gjerløw er ansatt som postdoktor på Bits2Cosmology  

 

- Sommerjobb:  

12 studenter totalt har fått sommer jobb ved instituttet i år, 3 innen solfysikk og 9 innen 

kosmologi og ekstragalaktisk astrofysikk. 2 av studentene skal arbeide med å lage 

eksamensoppgaver til AST1010 i forbindelse med innføringen av ny eksamensform og de 

resterende skal jobbe med mer faglige prosjekter eller artikler.  

 

D-sak 12/19 Ny Strategiplan for ITA.  

Fakultetet har vedtatt strategiplan for perioden 2020 – 2030, mens instituttets gjeldende 

strategiske plan er for perioden 2015 – 2020. Per Lilje forslo at instituttet arbeider frem en 

strategisk plan for perioden 2020 – 2030, noe som vil gi større eierskap til instituttet. 

Prosessen mot dette ble diskutert av instituttstyret. Hvordan legge opp prosessen for 

arbeidet med planen?  

  

Instituttstyret vedtok at før videre arbeid gjøres, gjennomføres: 

 

- Det skal lages status for tidligere plan og hva som er gjennomført. Dette gjøres av Mats 

Carlsson og Hans Kristian Eriksen når det gjelder forskning og av Frode Hansen når det 

gjelder utdanning. 
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- Gjennomgang av Fakultetets strategiske plan og sjekke hvilke føringer det setter for oss. 

Dette gjøres av Per Lilje og Kristine Aall-S. Knudsen. 

 

- Når dette er gjennomført, holdes et allmøte høsten 2019. Den strategiske planen bør være 

ferdig til Jul/Nyttår.  

 

 

O-Sak 13/19  Byggearbeider:  

- Oppussing av Svein Rosselands hus:  

Det går greit fremover og holder fremdriftsplanen skal være ferdig i løpet av sommeren.  

- Bygging av nytt serverrom 

Oppstart så snart tillatelse er gitt, kun små arbeider nå. Hovedoppstart over sommeren. 

- Oppussing og rehabilitering av yttervegger og vinduer skal planlegges utover høsten og ha 

oppstart neste vår.  

 

O-Sak 14/19 Orientering fra RoCS 

 Mats Carlsson orienterte.  

- Ny postdok: Carlos Quintero Noda 

- Ny postdok: Johan Pires Bjørgen 18.2.19-31.3.19 var her kun i 6 uker i februar. 

 

O-Sak 15/19 Orienteringer 

- Faste vitenskapelige ansatte: Tiltredelser og permisjoner: Se pkt. 11/19 

 

- Marie Skłodowska-Curie – COFUND programmet i EU: Per Lilje orienterte. MNs bidrag til 

en slik søknad og innvilgelse av prosjekt vil være KD-stillinger. Malthe-Sørenssen er 

koordinator for fakultetets søknad og vil gi 4 stillinger på ITA. 

 

- Centre for CS/DS: Stort initiativ fra fakultetet med et sentralt senter på fakultetet med 

noder på instituttene. Kvantekjemi og ITA er storbrukere av tungregneressurser. Mats 

Carlsson og Per Lilje sitter i henholdsvis referansegruppen og styringsgruppen. 

 

- Per Lilje orienterte om at KD-stillingene fremover nok vil bli fordelt mer prorata fra 

fakultetet.  

 

- Økonomi: 1. tertial rapportering: Per Lilje orienterte og gikk gjennom regnskapet og 

budsjettene fremover. Det vil for inneværende år og de nærmeste årene fremover være et 

overforbruk som følge av store utgifter rundt bygging og etablering av nytt serverrom. 

Instituttet får i tillegg en regning på 15 mkr som egenfinansiering av nytt serverrom. Det vil 

også gå en del penger i forbindelse med flyttingen tilbake til SRH.  

 

- Styret ber om at det lages en totaloversikt over instituttets økonomi inkl. RoCS.  
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O-Sak 16/19 HMS: Ingen saker 

 

O-Sak 17/19 Eventuelt 

- Avlønning av Phd stipendater 

Henrik Eklund hadde med seg et brev fra alle phd’ene ved instituttet (vedlagt) 

Mellomoppgjøret 2019 justerte lønnstabellen og det ble satt av penger til lokale 

lønnsforhandlinger. I tillegg ga lønnsforhandlingene stipendiater som begynner etter 1. mai 

2019 høyere lønn enn allerede tilsatte stipendiater. Dette oppleves som svært urettferdig av 

stipendiatene som er tilsatt tidligere.  

  

Per orienterte om hvordan de lokale lønnsforhandlingene forgår ved UiO. 

Stipendiatene kan kreve høyere lønn gjennom sine fagforeninger i forbindelse med de 

lokale lønnsforhandlingene.  

 

Det er ikke mulig for ITA å gjøre noe med denne skjevheten.   

ITA har ikke mulighet til å kompensere phd-studentene fra instituttet for det.  

For 15 år siden i 2006 ble den lokale potten brukt til å løfte de eksisterende like mye, men 

det vil innebære at det blir mindre fordeling til andre som også ønsker opprykk. Det var 

flere forskjellige meninger om dette, men det skal tas opp på fakultetsstyremøtet i juni.  

Foreslår at representant for de midlertidig ansatte i fakultetsstyret tar saken opp i 

fakultetsstyremøtet. Midlertidig ansattes representant heter Ole Christian Tørresen. 

 


